
Participatie document Waldervaart – lopend project  

Projectdoelstelling: 
Samen met de belangrijkste stakeholders komen tot een gedragen stedenbouwkundig plan voor een 

mooi, duurzaam en toekomstbestendig centrumgebied van Waldervaart, dat een nieuw hart van de 

wijk vormt en waarin functies in het kader van winkelen, sport, onderwijs, welzijn en zorg elkaar 

versterken en waar “ontmoeten” door de inrichting van de openbare ruimte wordt aangemoedigd. 

Inleiding 
In dit overzicht worden de participatiemomenten beschreven. Zoals bij elk participatie overleg wordt 

aangegeven, is het niet zo dat alle opgehaalde inbreng ook altijd meegenomen wordt in het 

definitieve plan. Uiteindelijk bepaalt het college. 

Participatie overleggen met klankbordgroep 
Er zijn en worden regelmatig overleggen met de klankbordgroep gevoerd. Soms met stakeholders als 

Hoorne Vastgoed of KuiperCompagnons, soms met de wethouder of met bewoners van de Kievitlaan. 

Hiervan staan alle verslagen op de i-schijf. 

2018 
In 2018 is de klankbordgroep gestart o.l.v. de toenmalig projectleider Cynthia Kootker. In de 

klankbordgroep zaten, behalve Cynthia Kootker en Muriel van Nieuwenhuijzen: Ronald Kok 

( Mussenhof), Claudia de Jong (Gruttolaan), Arianne Ykema (Kievitlaan), David van Beers 

(Roodborstjeslaan) en Hilde Bloem (Korenmolen). Allen woonachtig in de Waldervaart. 

In 2018 zijn er overleggen met de klankbordgroep geweest op 9 januari, 20 februari, 28 februari, 13 juni, 

4 september en 19 december. De verslagen hiervan staan op de i-schijf. Eind 2018 kwam Sven 

Marsman bij de klankbordgroep, bewoner van de Kievitlaan. We kenden Sven al van een overleg met 

de bewoners van de Kievitlaan en juist omdat hij ook in de Kievitlaan woont, vonden wij het goed om 

hem erbij te hebben. 

Eind 2019 verliet Ronald Kok de klankbordgroep omdat hij er geen tijd meer voor had. 

2019 
In 2019 zijn er overleggen met de klankbordgroep geweest op 16 januari, 1 april, 24 september en 

19 november. De verslagen hiervan staan op de i-schijf. 

2020 
In 2020 zijn er overleggen met de klankbordgroep geweest op 4 februari, 10 maart, 14 april, 12 mei, 19 

mei, 7 juli, 19 oktober en 16 november. De verslagen hiervan staan op de i-schijf. In de zomer van 2020 

stapte David van Beers uit de klankbordgroep omdat hij een andere baan kreeg en daarvoor moest 

verhuizen (uit de Waldervaart) en geen tijd meer had. Muriel van Nieuwenhuijzen heeft toen de reserve 

kandidaten benaderd en de enige die reageerde was Ted Kroes uit de Gruttolaan. Hij kwam in oktober 

2020 bij de klankbordgroep. In diezelfde maand ging projectleider Cynthia Kootker met zwanger-

schapsverlof en werd zij vervangen door Peter Welles (externe inhuur). 

2021 
In 2021 zijn er overleggen met de klankbordgroep geweest op 2 februari, 16 maart, 8 juni, 8 juli, 27 juli, 7 

september en 11 oktober. De verslagen hiervan staan op de i-schijf. Cynthia Kootker keert niet meer 

terug bij de gemeente Schagen. Peter Welles wordt in mei 2021 opgevolgd door Lolke Kuipers. 

Arianne Schenkelaars verlaat de klankbordgroep omdat ze naar een andere wijk gaat verhuizen. 

Roland Schaafsma, ook wonend van de Kievitlaan, volgt haar op. 



2022 
In 2022 zijn er overleggen met de klankbordgroep geweest op 1 maart, 3 mei, 29 augustus en 10 

oktober. De verslagen hiervan staan op de i-schijf. Sinds de verkiezingen is wethouder Simco Kruijer 

de portefeuillehouder. 

2023 
Het bestemmingsplan Waldervaart zou in de raadsvergadering van 20 december 2022 besproken 

worden. Naar aanleiding van het relaas van 3 insprekers, waarvan 1 lid is van de klankbordgroep, is dit 

van de agenda gehaald. Op 10 januari 2023 vond een overleg met de klankbordgroep plaats en de 

wethouder over de onrust die er ontstaan is. Het voornemen is om daarna met de twee andere 

insprekers om tafel te gaan; de heer Helfrich en de heer Diederik. 

Op 18 januari 2023 heeft een overleg plaatsgevonden met de heer Diederik en Sven Marsman en 

Roland Schaafsma van de klankbordgroep. Daarbij aanwezig waren wethouder Simco Kruijer, 

projectleider Lolke Kuipers en bestuursadviseur Joren Bakker. Op 15 februari 2023 vond een overleg 

plaats met de heer Helvrich. Ook daar waren wethouder Simco Kruijer, projectleider Lolke Kuipers en 

bestuursadviseur Joren Bakker bij. 

Op 14 maart 2023 heeft, op verzoek van de klankbordgroep, weer een overleg plaatsgevonden met 

wethouder Simco Kruijer, projectleider Lolke Kuipers en bestuursadviseur Joren Bakker. Ook hiervan is 

een verslag gemaakt wat op de i-schijf staat en verstuurd is aan de aanwezigen. 

Participatie overleggen met bewoners Kievitlaan 
Met de bewoners van de Kievitlaan is gesproken op 29 oktober 2018, 5 april 2019, 14 april 2020, 12 mei 

2020. Aanwezig waren Roland, Trees Bakker en Frans Diederik. Zij hebben ook een wensenlijst 

aangeleverd en naar aanleiding daarvan heeft toenmalig projectleider Cynthia Kootker een voorstel 

gemaakt. De gespreksverslagen, de wensenlijst en het voorstel zijn allemaal terug te vinden op de i-

schijf. Er is ook altijd duidelijk aangegeven dat iedereen altijd kon mailen of bellen als er vragen waren. 

Participatie met de insprekers van de raadsvergadering van 20/12/2022 
Op 18 januari 2023 vond een gesprek plaats op het gemeentehuis met inspreker de heer Diederik. Hij 

kwam in gezelschap van Sven Marsman en Roland Schaafsma, beiden lid van de klankbordgroep. 

Verder waren bij het gesprek aanwezig wethouder Simco Kruijer, projectleider Lolke Kuipers en 

bestuursadviseur Joren Bakker. Het verslag staat op de i-schijf. 

Op 15 februari 2023 vond een gesprek plaats op het gemeentehuis met inspreker de heer Helvrich. 

Hij kwam in gezelschap van zijn buurman de heer Bijl. 

Verder waren bij het gesprek aanwezig wethouder Simco Kruijer, projectleider Lolke Kuipers en 

bestuursadviseur Joren Bakker. Als het verslag is uitgewerkt, staat het op de i-schijf. 

Participatie overleggen met Gehandicapten platform 
Op 19 november 2018 heeft een overleg plaatsgevonden met het Gehandicapten platform. Het 

verslag hiervan is terug te vinden op de i-schijf. 

Participatie overleggen met de VVE 
Er zijn meerdere overleggen geweest met de VVE van de appartementen boven de Vomar. Altijd met 

de wethouder en soms schoof Hoorne Vastgoed bij het overleg aan. Ook hiervan zijn de verslagen 

terug te vinden op de i-schijf. 

Inloopavonden 
Er zijn 3 inloopavonden georganiseerd, namelijk; 



6 november 2017 in basisschool De Tender 

Doel: Interactieve avond. De bewoners van de Waldervaart meenemen vanaf de start van het 

project, vragen om input van de bewoners en mensen kunnen zich aanmelden voor de op te zetten 

klankbordgroep. 

Belangrijkste uitkomsten:   

Verkeer en parkeren:  

1. Onveilige situatie door drukte bij halen en brengen van kinderen naar en van school; 

2. Ergernis rondom parkeren leerlingenvervoer; 

3. Fietsen en wandelen stimuleren. 

Sport en Spel:  

1. Multifunctioneel sportveld; 
 

 

2. Behoud trapveldje en speelgroen; 

3. Revitaliseren Crossbaantje. 

Openbare ruimte:  

1. Respecteer parkstructuur; 

2. Behoud het groen; 

3. Meer beleven van het water.  

Gebouwen en functies:  

1. Toekomstbestendige voorzieningen; 

2. Multifunctioneel schoolgebouw; 

3. Geen hoogbouw. 

 

18 juni 2018 in wijkgebouw De Waldhoorn  

Doel: Interactieve avond. Stedenbouwkundig Bureau KuiperCompagnons uit Rotterdam geeft deze 

avond een presentatie over de eerste visie en ideeën. De bewoners van de Waldervaart worden 

gevraagd om mee te denken en kunnen reageren. De vorige keer konden inwoners zich aanmelden 

voor een klankbordgroep. Hieruit is een klankbordgroep ontstaan die bestaat uit bewoners van de 

Waldervaart, namelijk: Ronald Kok, Claudia de Jong (Gruttolaan), Arianne Ykema (Kievitlaan), David 

van Beers (Merellaan) en Hilde Bloem (Korenmolen). De klankbordgroep wordt vanavond voorgesteld. 

24 september 2018 in basisschool De Tender 

Doel: Interactieve avond. KuiperCompagnons geeft een presentatie over het voorlopig ontwerp van 

het stedenbouwkundig plan en de mening van de bewoners wordt gevraagd. 

Nieuwsbrieven 
Er zijn nieuwsbrieven op de gemeentelijke website geplaatst op: 10 november 2017, 15 januari 2018, 

22 mei 2018, 17 september 2018, 17 oktober 2018, 12 maart 2019, 12 juli 2019, 20 december 2019, 

16 april 2020, 19 juli 2021, 29 maart 2022 en de laatste nieuwsbrief is in oktober 2022 geplaatst. 



 


